
Eniacs användarförening 
 

Användarföreningens styrelsemöte 2024-05-13 
 

Plats: Teams 

Närvarande: Patrik Samin (ordförande), Pernilla Lundkvist, Carina Lundström och Heléne Samuelsson 

samt Annika Lindgren och Anders Wahlandt från Eniac under del av mötet. 

Ej närvarande: Lena Andersson, Hannele Lundberg och Birgitta Hyttring Lundquist 

 

1. Inledning 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2. Aktuellt från Eniac 

Anders och Annika från Eniac informerade om nyheter och vad som är på gång, vilket 

redovisas separat i bilaga 1 och 2. 

 

3. Medlemmar 2024 och fakturastatus 

Fram till detta möte har 112 församlingar/pastorat betalat in medlemsavgift för innevarande 

år. Det har totalt gått ut 277 erbjudanden/fakturor. I slutet av maj månad kommer någon 

form av påminnelse skickas ut till dem som inte har betalat in avgiften, eftersom det finns en 

risk att det första utskicket inte har kommit fram eller mottagits av rätt person.  

 

4. Webben - Informationsflöde 

Patrik tar kontakt med Eniac för att göra några mindre förändringar gällande webben. Ännu 

har vi inte fått några förslag om förbättringar eller någon återkoppling via kontaktformuläret. 

 

5. Fokusområden 2024 

Eniac redogjorde för sitt arbete gällande molntjänst för att säkerställa tillgång till data vid 

eventuella framtida avbrott, se bilaga 2.  

Inget nytt att rapportera gällande upphandling av ekonomisystem.  

 

6. Inför hösten och årsmötet 

Nästa styrelsemöte äger rum den 9 september och då behöver styrelsen fördela uppgifter 

och börja förbereda inför årsmötet. Kallelsen till årsmötet ska publiceras senast den 20 

september.  

 

7. Övriga ärenden 

Inga övriga frågor. 

 

8. Avslutning 

Mötet avslutades.  

 

 

 

Patrik Samin    Heléne Samuelsson 

Ordförande    Sekreterare  

 


